
Александар Вучић поводом усвајања Резолуције о Сребреници од стране црногорског парламента: Очекивали смо притиске од свих оних којима не пада лако чињеница да Србија напредује најбрже у савременој историји
петак, 18 јун 2021 14:15

 Председник Србије Александар Вучић обратио се грађанима након усвајања срамне
Резолуције о Сребреници од стране црногорског парламента

  

- Последњих дана и недеља били смо изложени великим притисцима. Очекивали смо их.
Очекивали смо их од свих оних који су учествовали у покушају стварања тзв. независног
Косова. Очекивали смо их од свих оних којима не пада лако чињеница да Србија
напредује најбрже у савременој историји. Нисмо их очекивали од оних који су нам увек
били најближи. Ово говорим због оних који то морају да издрже, а то је српски народ, ма
где он живео. Морамо да се боримо још снажније за своју земљу, за своју Србију и наше
грађане. Да одговоримо на сваку оптужбу, али да никога не вређамо. Србија ће у
наредним данима анализирати све одлуке црногорског парламента, нећемо доносити
исхитрена решења и нећемо вређати оне који су те одлуке против интереса Републике
Србије доносили.
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A post shared by Aleksandar Vučić (@buducnostsrbijeav)

       

Бићемо увек уз наш народ у Црној Гори, ми никог ближег од њих немамо. Све оно што
смо постигли и економски раст не значе нам ништа ако наше комшије нису још богатије.
Спремни смо да помогнемо и народу у Црној Гори, да инвестирамо, да улажемо у нове
фабрике. Никада нећемо позивати људе да негде летују или не летују, али ћемо умети
да направимо однос који заслужују властодршци који нас не консултују, а труде се да
увреде Србију. Наш однос никада неће бити удворички и поданички. Ми немамо газде у
страним амбасадама, наш једини газда и једино коме јесмо слуге су грађани Србије.
Грађани Србије, главу горе. Имаћемо још резолуција, све ће бити преписане - рекао је
Вучић.

  

(Информер)
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